
Aan: Het college van B&W Venlo

Betreft: zorgen over zonnepanelenkassen Velden

Datum: Venlo, 27 juni 2023

Geacht college,

Heden volgden er 2 berichten vanuit Omroep Venlo aangaande de geplaatste Zonnepanelenkassen 
aan de Straelseweg te Velden. 

Hierbij de gepubliceerde berichten;

https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/een-tuinkas-misbruiken-om-energie-op-te-wekken

en 

https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/zonnepanelenkassen-baren-zorgen-in-de-tuinbouwsector

Naar aanleiding van de inhoud van deze beide berichten en reacties van de voorzitter van de 
Limburgse tak van Glastuinbouw Nederland, de heer Jean Aerts, en omwonenden rijzen ons een 
aantal vragen, derhalve ontvangen wij graag antwoord op de navolgende hierop; 

1. In hoeverre is het college op de hoogte wat er nu daadwerkelijk aan activiteiten plaats 
vinden op de Straelseweg in Velden in en op de aanwezige tuinkas van het zonne-
energiebedrijf DSG uit Bladel?

2. Volgt het college dezelfde weg als de gemeente Meijel door te handhaven op deze zelfde
zonnepanelenkassen als in die gemeente?

3. Is het college op de hoogte van het feit dat er zonder teelt nog geen energie opgewekt 
mag worden, ook al gebeurt dat kennelijk nu in Schandelo volop?

4. Is het bestemmingsplan op de locatie aangepast van 'gewoon' glastuinbouw naar een 
verkapte zonneweide?

5. Wat vind het college ervan dat de eigenaar van de kas zegt dat er nog niet wordt geteeld 
in de kas, terwijl de gemeente juist zegt dat de teler heeft aangegeven dat er wel al 
glastuinbouwwerkzaamheden plaatsvinden?

Namens de CDA fractie,

Harold Hafmans 

CDA Venlo
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